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Drøftingsprotokoll – Budsjett 2024

Møtetype Drøfting FTV
Møtedato 06.12.2023 kl. 0900-1100 og 13.12.2023 kl. 0900 - 1000
Møtested Teams (06.12.) og HSYK Sandnessjøen (13.12.)
Inviterte Tilstede

Anja Sjåvik, Delta X
Elisabeth Benum, DNLF X
Andreas Wagner, DNLF
Siv-Anja Øyen, FO X
Ida Helene Henriksen, NITO X
Henrik Henriksen, Fagforbundet X
Jens-Petter Jensen, El & It
Marte Præsteng, Øvrige akademikere X
Kristin Wirum, NRF
Marthe Neshagen, NFF X
Morten Jensen, NSF X
Nina Mørkved, NPF X
Malin Åkerøy, Ergoterapeutforbundet
Trine Helland Solbu, DNJ X
Silje Thunes, Forskerforbundet X
Hege Kristoffersen-Sund, FVO X
Lena E. Nielsen, AD (Arbeidsgiver) X
Geir Morten Jensen, Økonomisjef (Arbeidsgiver) X
Trine Håjen Gretesdotter, HR Sjef (Arbeidsgiver) X
Terje Kolsvik, HR Rådgiver (Arbeidsgiver) X

Grunnlag for drøftinger: 
Saken ble drøftet etter hovedavtalen §30. 
Utkast Budsjett 2024 Styresak FTV var vedlagt innkallingen til innledende drøftingsmøte 06.12.2023
Økonomisjef Geir Morten Jensen presenterte et første utkast. 
I drøftingsmøtet 13.12.2023 var budsjettet som ble sendt til Styret i Helgelandssykehuset 11.12.2023 vedlagt, 
inkludert 4 protokoller/referat fra de klinikkvise budsjettdrøftingene.
Geir Morten Jensen gikk gjennom hovedpunktene i budsjettet med de tillitsvalgte. Budsjettet er i balanse, men ikke i 
henhold til resultatkravet med et overskudd på 47,0 mill.kr.  

Innspill:
- Tillitsvalgte opplever budsjettet som utfordrende og realistisk.
- De klinikkvise drøftingene av budsjettene (og forarbeidene til dette) må bli bedre. Protokoller fra alle 

klinikkvise drøftinger SKAL foreligge før drøfting på FTV Nivå 
- Tillitsvalgte er bekymret for bruken av midlertidige stillinger, og mener Årsverk midlertidige stillinger ikke 

skal øke.
- Egen protokolltilførsel fra NPF vedlagt

Signering av protokoll
Morten Jensen, FTV NSF, signerer protokollen på vegne av organisasjonene

_________________________________ _____________________________
Lena Nielsen, AD Morten Jensen, NSF
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Protokolltilførsel budsjett for forskning og utvikling 2024

Forskning er en av fire lovpålagte oppgaver i Helgelandssykehuset. Det beskrives fra Helse 
Nord tydelige føringer på at vi skal «Styrke forskning, innovasjon og kompetanse og forbedre
kvalitet og pasientsikkerhet». Det beskrives at budsjettet for forskning og innovasjon for 
Helgelandssykehuset for 2024 er et «nullbudsjett» sammenliknet med 2023, det vil si ingen 
reell prioritering, styrkning eller satsning på forskning og innovasjon. Dette er sterkt 
bekymringsfullt. I tillegg er det slik at budsjettet for forskning og innovasjon ikke er drøftet 
med tillitsvalgte, slik som gjøres med andre budsjetter.

Helgelandssykehuset har økt forskningsaktiviteten de siste årene, noe som burde fremheves 
og støttes, også i budsjettprosesser. Satsning på forskning og innovasjon er viktig ikke bare i 
kraft av å være en lovpålagt oppgave for Helgelandssykehuset, men også for rekruttering av 
helsepersonell, og for å bidra til kunnskaps- og kompetanseutvikling. Forskning er viktig for 
at Helgelandssykehuset skal holde seg oppdatert på medisinsk utvikling. Forskning og 
innovasjon bør satses på og styrkes. 

På vegne av Norsk Psykologforening (NPF),

Nina Mørkved

Foretakstillitsvalgt og forhandlingsleder, NPF
Psykologspesialist, PhD, førsteamanuensis
DPS Mosjøen, Helgelandssykehuse


